
Slovenská Jazdecká Federácia

                                 Kontrolór SJF   Ing. Ivana Dedinská-Maderová                      

Správa o kontrolnej činnosti 10/2022

Kontrolovaný subjekt : SJF, členský subjekt SJF CJŠ Bernolákovo

Dátum začatia kontroly : 29.3.2022

Dôvod začatia kontrolnej činnosti : podnet zaslaný zákonným zástupcom člena SJF    
Henrieta Selková, Sadová 7, 90029 Nová Dedinka

Dátum ukončenia kontrolnej činnosti:  15.4.2022

Predmet kontroly : 

Dňa  23.3.2022  bol  kontrolórovi  SJF  doručený  podnet  na  vykonanie  kontroly  vo  veci
„vyplatenia  príspevku  na  talentovanú  mládež“,  dodržiavania  a napĺňania  účelu  využitia
prostriedkov poskytnutých MŠVVaŠ uznanému športu. 

Podnet:

Henrieta Selková ,Sadová 7,90029 Nová Dedinka

      H&Š s.r.o.

Č. 1539,PO Box 18

90027 Bernolákovo Prajem pekný deň.

Opätovne Vás žiadam o vyplatenie príspevku na talentovanú mládež, ktorý bol poskytnutý z 
prostriedkov Ministerstva školstva, vedy, výskum a športu SR prostredníctvom
SJF mojej dcére    Henriete Selkovej vo výške 612,67Eur a to prostredníctvom členského subjektu 
SJF , CJŠ Bernolákovo. Dňa 28.12.2020
V zmysle zmluvy o poskytnutí príspevku NŠZ sú tieto prostriedky určené článkom III zmluvy .
Za výdavky na oprávnené náklady na účel rozvoja talentovaných športovcov sa považujú
výdavky vynaložené na športovcov v zmysle § 4 ods. 5 Zákona o športe, ktorými sú výdavky na 
zabezpečenie športovej prípravy a účasti športových reprezentantov a realizačných tímov
v mládežníckych vekových kategóriách na významných súťažiach podľa § 3 písm. h) Zákona
o športe.  Čo v našom prípade nebolo zo strany klubu dodržané a pridelené prostriedky boli klubom 
použité iným spôsobom.  Zároveň Vám oznamujem, že vzhľadom na uplynulý čas od oznámenia 
týchto skutočností orgánom SJF sa v prípade neriešenia
mojej žiadosti obrátim priamo na hlavnú kontrolórku športu Ing. Marianu Dvorčikovu.
Prikladám faktúru

Na vedomie: Ing. Ivana Dedinská kontrolór SJF, 

Ing. Vladimír Chovan  predseda SJF

PhDr. Zuzana Bačiak Masaryková ,PhD. Generálny sekretariát SJF

 V Novej Dedinke  22.03.2022                                                      Selková Henrieta
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Daný podnet bol  telefonicky konzultovaný s podávateľkou už pred jeho zaslaním
a aj následne. Bolo potvrdené, že sa jedná o podnet na prešetrenie využitia prostriedkov
poskytnutých  prostredníctvom  SJF  na  účel  „rozvoj  talentovanej  mládeže  do  23  rokov.
K tomuto podnetu som si vyžiadala zo sekretariátu SJF dostupné podklady.

Zistenia: 

 Pri kontrolnej činnosti boli použité nasledovné materiály.

Schválený zoznam talentovanej mládeže – disc. Skoky za rok 2020 - 
https://www.sjf.sk/subory/talentovana_mladez/Talentovana%20mladez%202020.pdf

Zmluva  o poskytnutí príspevku uznanému športu - 
https://www.sjf.sk/subory/zmluvy/2020//zmluva%20MSVVaS%202020.pdf

Stanovy SJF

Zákon o športe 440/2015 z.Z.

Faktúra a použité daňové doklady k vyplateniu príspevku – Príloha 1

Vyhodnotenie:

Dňa  24.3.2022 mi bola v kópii doručená odpoveď členského subjektu CJŠ Bernolákovo, 
v ktorom bola dcéra p. Selkovej organizovaná v roku 2020. Odpoveď p. Selkovej bol 
podpísaný p. Malíkom, preto som si vyžiadala od GS SJF overenie či je p. Ing. Malík 
skutočne zástupcom členského subjektu nakoľko štatutárom je p. Hanulayová.

From: I. D.M. 
Sent: Thursday, March 24, 2022 8:24 PM
To: GS ZuzanaBačiakMasaryková 
Subject: Fwd: žiadosť o vyplatenie príspevku
 
Dobrý deň, Zuzana,
dovoľujem si požiadať o info, prípadne scan poverenia, že p. Malik, je štatutárom *CJŠ Bernolákovo.
Ďalej si dovoľujem požiadať o scany dokladov, príslušných k danej faktúre v tomto prípade,
 
ďakujem a prajem pekný deň 
Ing.Ivana Dedinská-Maderová
Kontrolór SJF
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--------- Forwarded message ---------
Od: <zdeno.malik@centrum.sk>
Date: št 24. 3. 2022 o 16:32
Subject: Re: žiadosť o vyplatenie príspevku
To: henrieta selkova <henrieta.selkova@gmail.com>, <ivanka.dedinska@gmail.com>, Vladimír Chovan 
<chovan@agropartner.sk>, <baciak.masarykova@sjf.sk>

Vážená pani Selková.
 
Na úvod mi dovoľte Vás pozdraviť.
 
V danej veci ste komunikovala so sekretariátom SJF, kde Vám bolo vysvetlené:" príspevok na talentovanú 
mládež je vyplácaný jazdeckým klubom."
Rovnako ste v tejto veci komunikovala telefonicky aj so mnou.
Ja si dovolím doplniť na vysvetlenie, že s určitosťou by ministerstvo školstva kontaktovalo Vás osobne, ak by
Vám malo niečo vyplatiť. Ak by týmto ministerstvo školstva poverilo SJF, jej aparát by Vás neodkladne 
kontaktoval.
S porozumením ste čítala zákon o športe a viete že tento príspevok sa poskytuje klubu. V zákone sa 
nenachádza žiadna povinnosť klubu vyplácať tieto prostriedky svojim členom. Tento príspevok nie je 
finančnou odmenou športovca.
Vami priložená faktúra nie je daňovým dokladom a zároveň nemá oporu v žiadnej obchodnej zmluve s našim
klubom CJŠ Bernolákovo.
Váš zámer obrátiť sa na hlavnú kontrolórku športu je Vašim právom a zároveň povinnosťou, ak sa 
domnievate že SJF koná v nesúlade so zákonom o športe. 
Pevne verím že Vaša dcéra bude rovnako úspešnou športovkyňou aj v novom pôsobisku, ako bola úspešná 
za členstva v našom klube. Prajem Vám ako rodičovi pretekárky a Vašej dcére ako športovkyni veľa radosti z
jazdeckého športu.
 
S pozdravom Zdeno Malík kontaktná osoba CJŠ Bernolákovo

Sekretariát SJF potvrdil, že Ing. Malík je poverený komunikovať  za členský subjekt CJŠ 
Bernolákovo.

Dňa 12.4. bol mailom získaným z evidencie SJF oslovený zástupca klubu 

 
From: I. D.M. 
Sent: Tuesday, April 12, 2022 11:55 AM
To: zdeno.malik 
Subject: podnet Selkova
 
Dobrý deň, p. Malik,
 
vzhľadom na prebiehajúcu kontrolnú činnosť si Vás opätovne dovoľujem požiadať o stanovisko k využitiu 
prostriedkov poskytnutých prostredníctvom SJF na účel ” talentovaná mládež”
pre jazdkyňu Henriettu Selkovú
 
z dokladom zaslaných na SJF nie je zrejmé, čo bolo konkrétne poskytnuté jazdkyni.
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Zmluva medzi SJF a Ministerstvom školstva o poskytnutí príspevku uznanému športu uvádza v prílohe 
spôsob využitia prostriedkov na vyššie uvedený účel a to :
 
Za výdavky na oprávnené náklady na účel rozvoja talentovaných športovcov sa považujú
výdavky vynaložené na športovcov v zmysle § 4 ods. 5 Zákona o športe, ktorými sú výdavky na
zabezpečenie športovej prípravy a účasti športových reprezentantov a realizačných tímov
v mládežníckych vekových kategóriách na významných súťažiach podľa § 3 písm. h) Zákona
o športe, v tom výdavky na
1. tréningový proces, sústredenia, výcvikové tábory a prípravné stretnutia,
2. prenájom a prevádzku športovej infraštruktúry,
3. pitný režim a doplnky výživy,
4. zdravotné poistenie,
5. funkčné vyšetrenia a lekárske vyšetrenia,
6. diagnostiku,
7. regeneráciu a rehabilitáciu,
8. športové oblečenie, náradie a materiál,
9. osobné náklady trénerov a inštruktorov športu vrátane výdavkov na zabezpečenie
zákonných nárokov vyplývajúcich z ich pracovno-právneho vzťahu alebo zmluvne
dohodnuté externé zabezpečenie trénerov a inštruktorov športu,
10. dopingovú kontrolu,
11. cestovné poistenie športovcov,
12. zabezpečenie tréningového partnera,
13. poplatky za účasť na súťažiach,
14. prepravu športového náradia a materiálu,
15. dobrovoľníctvo v športe,
16. organizovanie športových podujatí, stretnutí, zápasov a súťaží na území Slovenskej
republiky,
17. cestovné náhrady do výšky určenej zákonom č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách
v znení neskorších predpisov.
 
ďakujem a prajem pekný deň 
Ing.Ivana Dedinská-Maderová
Kontrolór SJF

Zástupca klubu odpovedal dňa 16.4.

 
From: zdeno.malik@centrum.sk 
Sent: Saturday, April 16, 2022 8:31 AM
To: I. D.M. 
Subject: Re: podnet Selkova
 
Prajem pekný deň.
 
Klub nemá povinnosť voči slečne Henriette Selkovej viesť špeciálnu evidenciu. Klub použil
prostriedky v súlade so zákonom.
 
S pozdravom Zdeno Malík
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Súčasne som oslovIla podávateľku podnetu , ktorej boli zaslané scany daňových dokladov 
spolu so žiadosťou o vyjadrenie ktorý z uvedený materiálov bol využitý v prospech jej 
dcéry.  

Dňa 31. 3. 2022 o 14:39 užívateľ I. D.M. <ivanka.dedinska@gmail.com> napísal:

Dobrý deň, p. Selkova,
prosím o vyjadrenie či niektoré z položiek z priložených dokladov boli poskytnuté Vašej dcére, prípadne či 
prevzala iné materiálne plnenie od CJŠ Bernolákovo,

ďakujem a prajem pekný deň 
Ing.Ivana Dedinská-Maderová
Kontrolór SJF

Odpoveď p. Selkovej:

Dobrý deň pani Dedinská,
Žiadna z položiek nebola poskytnutá mojej dcére. Čo sa týka oblečenia,na doklade zo dňa 
14.12.2020 sa nachádzajú rajtky dámske č. (38)40 a rajtky dámske č40(44). Na doklade zo dňa 
3.4.2020 opäť rajtky dámske 2x zase čislo 44 a topánky č 41. Moja dcéra v tom čase 13 ročná s 
váhou 40 kg nosila rajtky č 32(34)a topánky č 36. Pochybujem že by horeuvedená konfekcia bola 
vhodná pre Lauru Bargarovú, ktorú osobne poznám a odhadujem jej konfekčného číslo na 36 
alebo že by David Horvath nosil ženské rajtky, alebo topánky. Čislo mikiny S by mojej dcére 
rovnako nevyhovovalo, v tom čase sme nakupovali detskú konfekciu. Z toho vyplýva, že financie 
boli použité na nákup oblečenia pre osobu ktorá nepatrila medzi odmenenú talentovanú mládež. 
Čo sa týka doplnkov pre kone. Kone sme mali ustajnené v Bernolákove 4 mesiace, máj-august 
2020. Následne sme odišli do Pezinka, doplnkové krmivo ani ostatné veci teda nemohli byť 
poskytnuté našim koňom.Odišli sme v auguste 2020. Krmivo bolo kupované 4.11.20 ,3x v decembri
2020 a 3.4.2021 Nakoľko sme v roku 2020 prestupovali z klubu AMG Horses do CJŠ 
Bernolakovo( máj) prestup do iného klubu v tom roku už žiaľ nebol možný. Náhradné nože a olej 
do strojčeka tak isto nebol zakúpený ako odmena pre moju dcéru. Ohlávkya ostatné potreby pre 
kone sú veľkosti XL a Full, mali sme 2 mladé kone s veľkosťou ohlávky cop, gamaškami M a 
jedného väčšieho v čase nákupu. Aj z toho vyplýva, že nákup nebol určený nám. Ten kto tvrdí opak,
by mal ukázať podpísaný doklad o prevzatí.

Odoslané z iPhonu
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Pri vyhodnotení podnetu a vzhľadom k uvedenej komunikácii boli vzaté do úvahy 
nasledovné ustanovenia zmluvy medzi SJF a MŠVVaš a právnych predpisov.

Podľa čl. 5 ods. 1 Zmluvy(SJF a Min. školstva)  Príspevok je Prijímateľ povinný použiť na 
športovú činnosť a na plnenie verejného záujmu v športe  definovaného v § 2 Zákona o 
športe.“

Podľa čl. 6 ods. 1 Zmluvy „Prijímateľ sa zaväzuje použiť Príspevok  hospodárne, efektívne,
účinne a účelne v súlade s podmienkami upravenými v tejto zmluve a v Zákone o športe“.

Podľa § 4 ods. 5 zákona o športe „Talentovaným športovcom je športovec do 23 rokov 
veku, ktorý prejavil vysokú úroveň talentu, športových zručností a športových schopností a
je  zaradený do zoznamu talentovaných športovcov.“

Podľa § 16 ods. 2 písm. c) a d) zákona o športe „Národný športový zväz tiež
c) zaraďuje športovcov do zoznamu talentovaných športovcov podľa 
výkonnostných kritérií, určených predpisom národného športového zväzu;
d) vedie a každoročne zverejňuje zoznam talentovaných športovcov, ktorý obsahuje údaje
v rozsahu podľa § 80 ods. 2 písm. a), b), f), k), n) až q);
e) metodicky riadi a usmerňuje prípravu talentovaných športovcov.

Podľa § 69 ods. 4 písm. b) Zákona o športe „Národný športový zväz je povinný rozdeliť 
najmenej 20% finančných prostriedkov z príspevku uznanému športu na  účel rozvoja 
talentovaných športovcov

V roku 2020 bola Henrieta Selková lic. SJF 8233 vedená ako talentovaný športovec do 23 
rokov a je v zozname talentovaných športovcov za rok 2020 zverejnenom na webe SJF. 
Zároveň bola vedená ako členka subjektu CJŠ Bernolákovo - H & Š, s.r.o.

SJF vyplatila na základe uznesenia Predsedníctva SJF sumu (za sl. Selkovú) 612,67€ klubu 
na základe vystavenej faktúry a doložených pokladničných bločkov za nákup materiálneho 
vybavenia.

Účel použitia prostriedkov na „talentovanú mládež“ je daný                                  
Zmluvou konkrétne Prílohou č. 1 čl. 3

Vzhľadom na neochotu členského subjektu komunikovať a vyjadrenie podávateľa p. 
Selkovej je zrejmé,  že pridelené finančné prostriedky neboli použité na účel na ktorý boli 
poskytnuté a je možné že sa jedná o neoprávnený výdavok (spôsob použitia a oprávnené 
výdavky sú opätovne def. v predmetnej zmluve, najmä čl. 5 ).
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Navrhnuté opatrenia :

Predsedníctvu SJF :

- Vyzvať členský subjekt CJŠ Bernolákovo hodnoverne preukázať využitie prostriedkov 
poskytnutých na účel rozvoja talentovanej mládeže, vrátane vyjadrenia športovcov 
zaradených do zoznamu TM2020.

- Vzhľadom na možné neoprávnené využitie poskytnutých prostriedkov preveriť 
možnosť ich vymáhania od členského subjektu CJŠ Bernolákovo alebo nahradiť 
vzniknutú škodu športovcovi  z iných zdrojov SJF

- Zvážiť prijatie uznesenia v zmysle, že súčasťou faktúry na poukázanie príspevku 
„Talentovaná mládež“  musí byť okrem daňových dokladov aj vyjadrenie športovca  
(alebo jeho zákonného zástupcu), že príspevok bol využitý „v jeho prospech“ 

Termín  na splnenie navrhnutých opatrení :  na zasadaní P SJF dňa 4.5.2022

Lehota na vyjadrenie k     zisteniam :  do 14 dní 

Vyjadrenie P-SJF:  

Uznesenie P-SJF 022022/1/16:

P-SJF konštatuje, po preštudovaní si podkladov a oboznámení sa s obsahom 
podania, že členský subjekt CJŠ Bernolákovo, hodnoverne preukázal využitie 
pridelených finančných prostriedkov talentovanej mládeže 2020 v súlade so 
zákonom o športe SR.
hlasovanie:  ZA 4 – Chovan, Maxonová, Kubišová, Paučo

                     UZNESENIE PRIJATÉ

https://www.sjf.sk/sjf/dokumenty/

V Bratislave 23.5.2022

        Ing.Ivana Dedinská-Maderová, v.r.
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